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PROTOKÓŁ NR VIII/2024 

z Sesji Rady Gminy Bełchatów z dnia 16 października 2024 r. o godz. 1200 

- sala konferencyjna Urzędu Gminy Bełchatów. 

Ad pkt 1. 

Otwarcie posiedzenia, przywitanie, stwierdzenie kworum. 

 

Otwarcia obrad VIII Sesji Rady Gminy Bełchatów IX kadencji dokonał 

Przewodniczący Rady Gminy Bełchatów Rafał Furczyński, który zgodnie ze statutem Gminy 

przewodniczył obradom. Powitał serdecznie wszystkich Radnych, władze gminy, oświadczył, 

iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 Radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

                     Załącznik nr 1 – lista obecności radnych 

         Załącznik nr 2 – lista obecności gości 

1. Otwarcie posiedzenia, przywitanie, stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie protokołu nr VII/2024. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

do gminnego zasobu nieruchomości, położonej w obrębie 14 Kielchinów, gmina 

Bełchatów. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Regulaminu finansowania zadań z 

zakresu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Bełchatów”. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Bełchatowskiemu. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Bełchatów. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmian w budżecie Gminy 

Bełchatów na rok 2024. 

8. Informacja Wójta Gminy o działalności między sesjami. 

9. Rozpatrzenie pism, które wpłynęły do Rady Gminy w okresie między sesjami. 

10. Sprawy różne. 

11. Zakończenie obrad. 

 

Załącznik nr 3 – zawiadomienie 

o terminie sesji wraz z 

proponowanym porządkiem obrad. 
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Przewodniczący Rafał Furczyński: Czy mają Państwo uwagi do porządku obrad? 

Wójt Konrad Koc:  

(01:26 w nagraniu wideo) 

Pan Wójt wniósł o rozszerzenie porządku obrad i wprowadzenie w punkcie 6 

rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli współpracy oraz współdziałania 

między Gminą Bełchatów oraz Miastem Bełchatów przy opracowaniu dokumentacji 

projektowo – kosztorysowej dla zadania inwestycyjnego dotyczącego rozbudowy ul. 

Wichrowej w Bełchatowie oraz w punkcie 9 informację o stanie realizacji zadań oświatowych 

na rok 2023/2024. 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Nie ma więcej uwag. Poddaję pod głosowanie wniosek 

Pana Wójta.  

 

Głosowano w sprawie Wniosek Wójta Gminy o zmianę porządku obrad 16 października 

2024, godz. 12:10 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 
Damian Boruński, Feliks Frączkowski, Rafał Furczyński, Ewa Gębarowska, Renata Jabłońska, Grażyna Kałużna, 
Ilona  Kołodziej, Piotr Kotas, Paweł  Lesiak, Bogusława Maziarz, Magdalena Rzepecka, Monika Sadura, Artur 
Szczerbetka, Janusz Werecki, Mariusz  Wolak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Wniosek Pana Wójta został przyjęty. Porządek obrad po 

zmianach prezentuje się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia, przywitanie, stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie protokołu nr VII/2024. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

do gminnego zasobu nieruchomości, położonej w obrębie 14 Kielchinów, gmina 

Bełchatów. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Regulaminu finansowania zadań 

z zakresu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy 

Bełchatów”. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Bełchatowskiemu. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli współpracy między Gminą 

Bełchatów oraz Miastem Bełchatów przy opracowaniu dokumentacji projektowo – 
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kosztorysowej dla zadania inwestycyjnego dotyczącego rozbudowy ul. Wichrowej w 

Bełchatowie. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Bełchatów. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmian w budżecie Gminy 

Bełchatów na rok 2024. 

9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2023/2024. 

10. Informacja Wójta Gminy o działalności między sesjami. 

11. Rozpatrzenie pism, które wpłynęły do Rady Gminy w okresie między sesjami. 

12. Sprawy różne. 

13. Zakończenie obrad. 

 

Ad pkt 2. 

(03:55 w nagraniu wideo) 

Przyjęcie protokołu nr VII/2024. 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Przy braku uwag do protokołu, przystępujemy do 

głosowania. 

 

Głosowano w sprawie Przyjęcie protokołu nr VII/2024. 16 października 2024, godz. 12:10 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 
Damian Boruński, Feliks Frączkowski, Rafał Furczyński, Ewa Gębarowska, Renata Jabłońska, Grażyna Kałużna, 
Ilona  Kołodziej, Piotr Kotas, Paweł  Lesiak, Bogusława Maziarz, Magdalena Rzepecka, Monika Sadura, Artur 
Szczerbetka, Janusz Werecki, Mariusz  Wolak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Protokół został przyjęty. 

Ad pkt 3. 

(04:36 w nagraniu wideo) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do 

gminnego zasobu nieruchomości, położonej w obrębie 14 Kielchinów, gmina Bełchatów. 

 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Proszę o wprowadzenie. 
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Wprowadzenia dokonał Kierownik Włodzimierz Galimski  

Przewodniczący Rafał Furczyński: Otwieram dyskusję. 

Radny Paweł Lesiak: Zapytał, czy sołectwo w ramach funduszu sołeckiego będzie 

partycypować w kosztach zakupu tej nieruchomości. 

Radna Renata Jabłońska: Stwierdziła, iż będąc na zebraniu sołeckim w Kielchinowie 

uzyskała informację, iż mieszkaniec, który wydziela część tej nieruchomości, dokonuje tego 

na własny koszt oraz pokrywa koszty aktu notarialnego jako wkład własny. Uważa, że warto 

mieszkańcom tą nieruchomość nabyć.  

Radna Grażyna Kałużna: Radna zapytała, czy znany jest koszt zakupu działki. 

Odpowiedzi udzieliła Dyrektor Zofia Szumigaj  – Grochocka 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Nie ma więcej głosów w dyskusji, przystępujemy do 

głosowania. 

 

Głosowano w sprawie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości do gminnego zasobu nieruchomości, położonej w obrębie 14 Kielchinów, 

gmina Bełchatów. 16 października 2024, godz. 12:15 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 
Damian Boruński, Feliks Frączkowski, Rafał Furczyński, Ewa Gębarowska, Renata Jabłońska, Grażyna Kałużna, 
Ilona  Kołodziej, Piotr Kotas, Paweł  Lesiak, Bogusława Maziarz, Magdalena Rzepecka, Monika Sadura, Artur 
Szczerbetka, Janusz Werecki, Mariusz  Wolak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Uchwała została podjęta. 

Ad pkt 4. 

(09:05 w nagraniu wideo) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Regulaminu finansowania zadań z 

zakresu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Bełchatów”. 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Proszę o wprowadzenie. 

Wprowadzenia dokonała Kierownik Marta Bluszcz - Stępnik 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Otwieram dyskusję. 
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Radna Grażyna Kałużna: Radna zapytała, czy w tym roku z posesji był już zbierany azbest 

oraz czy przy składaniu wniosku trzeba czekać na większą ilość zgłoszeń, aby azbest został 

zabrany. 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Zapytał ile się czeka na zabranie azbestu. 

Odpowiedzi udzieliła Kierownik Marta Bluszcz - Stępnik 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Nie ma więcej głosów w dyskusji, przystępujemy do 

głosowania.  

Głosowano w sprawie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Regulaminu 

finansowania zadań z zakresu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu 

Gminy Bełchatów”. 16 października 2024, godz. 12:19 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 
Damian Boruński, Feliks Frączkowski, Rafał Furczyński, Ewa Gębarowska, Renata Jabłońska, Grażyna Kałużna, 
Ilona  Kołodziej, Piotr Kotas, Paweł  Lesiak, Bogusława Maziarz, Magdalena Rzepecka, Monika Sadura, Artur 
Szczerbetka, Janusz Werecki, Mariusz  Wolak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Uchwała została podjęta. 

Ad pkt 5. 

(13:25 w nagraniu wideo) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Bełchatowskiemu. 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Proszę o wprowadzenie. 

Wprowadzenia dokonała Za -ca Kierownika Beata Markowiak 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Nie ma głosów w dyskusji, przystępujemy do 

głosowania. 

Głosowano w sprawie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Bełchatowskiemu. 16 października 2024, godz. 12:22 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 
Damian Boruński, Feliks Frączkowski, Rafał Furczyński, Ewa Gębarowska, Renata Jabłońska, Grażyna Kałużna, 
Ilona  Kołodziej, Piotr Kotas, Paweł  Lesiak, Bogusława Maziarz, Magdalena Rzepecka, Monika Sadura, Artur 
Szczerbetka, Janusz Werecki, Mariusz  Wolak 
PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Uchwała została podjęta. 

Ad pkt 6. 

(16:41 w nagraniu wideo) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli współpracy między Gminą 

Bełchatów oraz Miastem Bełchatów przy opracowaniu dokumentacji projektowo – 

kosztorysowej dla zadania inwestycyjnego dotyczącego rozbudowy ul. Wichrowej w 

Bełchatowie. 

 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Proszę o wprowadzenie. 

Wprowadzenia dokonała Za -ca Kierownika Beata Markowiak 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Otwieram dyskusję. 

Radny Paweł Lesiak: Zapytał, czy są ustalone zasady współpracy między Gminą Bełchatów, 

a Miastem Bełchatów oraz czy finansowanie dokumentacji projektowej będzie na zasadzie 

równego podziału. 

Odpowiedzi udzieliła Za -ca Kierownika Beata Markowiak 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Nie ma więcej głosów w dyskusji, przystępujemy do 

głosowania. 

Głosowano w sprawie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli współpracy 

oraz współdziałania między Gminą Bełchatów oraz Miastem Bełchatów przy opracowaniu 

dokumentacji projektowo - kosztorysowej dla zadania inwestycyjnego dotyczącego 

rozbudowy ul. Wichrowej w Bełchatowie. 16 października 2024, godz. 12:26 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 
Damian Boruński, Feliks Frączkowski, Rafał Furczyński, Ewa Gębarowska, Renata Jabłońska, Grażyna Kałużna, 
Ilona  Kołodziej, Piotr Kotas, Paweł  Lesiak, Bogusława Maziarz, Magdalena Rzepecka, Monika Sadura, Artur 
Szczerbetka, Janusz Werecki, Mariusz  Wolak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Uchwała została podjęta. 
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Ad pkt 7. 

(20:38 w nagraniu wideo) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Bełchatów. 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Proszę o wprowadzenie projektu uchwały wraz z 

autopoprawką. 

Wprowadzenia dokonała Skarbnik Małgorzata Łągiewska 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Nie ma głosów w dyskusji, przystępujemy do 

głosowania. 

Głosowano w sprawie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Bełchatów. 16 października 2024, godz. 12:30 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 
Damian Boruński, Feliks Frączkowski, Rafał Furczyński, Ewa Gębarowska, Renata Jabłońska, Grażyna Kałużna, 
Ilona  Kołodziej, Piotr Kotas, Paweł  Lesiak, Bogusława Maziarz, Magdalena Rzepecka, Monika Sadura, Artur 
Szczerbetka, Janusz Werecki, Mariusz  Wolak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Uchwała została podjęta. 

Ad pkt 8. 

(25:52 w nagraniu wideo) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmian w budżecie Gminy Bełchatów 

na rok 2024. 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Proszę o wprowadzenie. 

Wprowadzenia dokonała Skarbnik Małgorzata Łągiewska 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Otwieram dyskusję. 

Radny Paweł Lesiak: Zapytał o zwiększenie kwoty 30 000,00 zł, na zakup usług pozostałych 

ze względu na potrzebę sfinansowania audytu zewnętrznego w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego, w celu zbadania poprawności wydzielania kosztów przez operatora 

oraz wyliczenie rekompensaty. Radny odniósł się do poprzedniej kadencji, mianowicie, iż 

temat był już poruszany, ale zbywano Radnych informacją, że audyt nie jest potrzebny. 

Zapytał skąd zmiana decyzji. Radny zapytał również o zwiększenie planu wydatków przed 
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autopoprawką, mianowicie o kwotę 130 000,00 zł, na koszty obsługi prawnej postępowania w 

sprawie zwrotu kosztów w ramach rękojmi za środki transportu. Zauważył, że po wniesionej 

autopoprawce jest zwiększenie o kwotę 30 000,00 zł, na tym zadaniu. Zapytał, czy kwota na 

obsługę prawną, będzie łącznie wynosiła 160 000,00zł. Radny zapytał dlaczego musimy 

przeznaczać z naszego budżetu tak ogromną sumę pieniędzy dla zewnętrznej kancelarii 

prawnej, mając jednocześnie zatrudnionych 4 radców prawnych w Urzędzie Gminy. 

Zaznaczył, iż nie przekonują go argumenty wydatkowania tak dużych środków na zewnętrzną 

kancelarię prawną, przy tak dużej obsłudze prawnej jaką mamy obecnie, zwłaszcza, że część 

dotycząca merytoryki prawnej jest wpisana w funkcjonowanie samorządu, a kwestię 

ekspertyz będą wykonywać eksperci, a nie prawnicy. Odniósł się również do zakupu 

autobusów, mianowicie pomimo rozeznania na rynku i tak zostały zastosowany wariant 

oszczędnościowy. 

Radna Grażyna Kałużna: Zapytała jaką kwotę możemy odzyskać w ramach rękojmi oraz 

czy zabezpieczona kwota 160 000,00 zł może ulec zwiększeniu. Radna zapytała również jaki 

był koszt zakupu jednego autobusu.  

Radny Paweł Lesiak: Radny zadał pytanie jak wygląda sytuacja wynagrodzeń wraz                

z dodatkami, dotycząca pracowników obsługi naszych szkół i administracji szkolnej. Kiedy 

były podwyżki i na jakim poziomie był wzrost dodatków.  

 

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Małgorzata, Wójt Gminy Bełchatów Konrad Koc oraz 

Kierownik Anna Więcławek 

 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Nie ma więcej głosów w dyskusji, przystępujemy do 

głosowania. 

 

Głosowano w sprawie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmian w 

budżecie Gminy Bełchatów na rok 2024. 16 października 2024, godz. 13:36 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 
Damian Boruński, Feliks Frączkowski, Rafał Furczyński, Ewa Gębarowska, Renata Jabłońska, Grażyna Kałużna, 
Ilona  Kołodziej, Piotr Kotas, Paweł  Lesiak, Bogusława Maziarz, Magdalena Rzepecka, Monika Sadura, Artur 
Szczerbetka, Janusz Werecki, Mariusz  Wolak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
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Przewodniczący Rafał Furczyński: Uchwała została podjęta. 

Ad pkt 9. 

(1:02:38 w nagraniu wideo) 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2023/2024. 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Proszę o wprowadzenie. 

Wprowadzenia dokonała Kierownik Anna Więcławek 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Otwieram dyskusję. 

Radny Paweł Lesiak: Zwrócił uwagę, że dobrze by było w miejscu gdzie wpisywany jest 

zakres oświaty w poszczególnych szkołach wspomnieć o tym, z kim te projekty były 

współrealizowane. 

Odpowiedzi udzieliła Kierownik Anna Więcławek 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Nie ma więcej głosów w dyskusji, przechodzimy do 

kolejnego punktu. 

 

Ad pkt 10. 

(1:06:43 w nagraniu wideo) 

Informacja Wójta Gminy o działalności między sesjami. 

Radni odbyli dyskusję nad otrzymaną informacją.  

 

Ad pkt 11. 

(1:06:57 w nagraniu wideo) 

Rozpatrzenie pism, które wpłynęły do Rady Gminy w okresie między sesjami. 

Radni odbyli dyskusję nad otrzymanymi pismami.  

 

Ad pkt 12. 

(1:07:16 w nagraniu wideo) 

Sprawy różne. 

W sprawach różnych głos zabrali: Radna Grażyna Kałużna w sprawie podziału środków na 

poszczególne samorządy w przyszłorocznym budżecie, w sprawie składania wniosków przez 

samorządy o przyznanie środków. Radny Paweł Lesiak z prośbą o odpowiedź GOPS-u w 
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sprawie bonu energetycznego, w sprawie dodatkowych środków z puli rządowej.            

Radna Grażyna Kałużna w sprawie dostępu do sali oraz garażu OSP w Podwodach  

Ad pkt 13. 

(1:24:39 w nagraniu wideo) 

Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rafał Furczyński stwierdził, iż porządek obrad VIII Sesji Rady 

Gminy został wyczerpany. Przewodniczący Rady Gminy podziękował wszystkim za udział 

i zakończył obrady. 

 

 

Protokołowała:                                                                Przewodniczący: 


